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ROMANIA 
JUDETUL BACAU 
COMUNA CASIN 
CONSILIUL LOCAL 

PROCES  VERBAL 
 
           Incheiat astazi 19.11.2021,ora 10,00  in sedinta ordinara a Consiliului local a comunei 
Casin,judetul Bacau,convocata in baza Dispozitiei nr.213/12.11.2021 data de Primarul comunei 
Casin.Procedura de convocare a consiliului local s-a facut in scris de catre Secretarul general al 
comunei, doamna Popescu Monica-Florinela . 

Sedinta se desfasoara la sediul Consiliului local ,la ora 10,00.  
Sedinta consiliului local se desfasoara legal in prezenta majoritatii consilierilor locali in 

functie. Prezenta consilierilor este inregistrata in condica de prezenta, tinuta de secretarul general al 
comunei. 
          La sedinta au participat 13 consilieri locali din cei 13 in functie.   Presedinte de sedinta este 
ales dl Geandra Stefan,  pe o perioada de trei luni : noiembrie, decembrie 2021, ianuarie 2022 . 
        Secretarul general al comunei  supune la vot procesul-verbal al sedintei anterioare, din data de 
22.10.2021 si acesta se aproba in unanimitate.  
        I se da cuvantul d-lui primar sa prezinte ordinea de zi a sedintei .   
       Primarul comunei, dl. Curelea Ioan-Cosmin, prezinta proiectul ordinii de zi a sedintei si a 
proiectelor de hotarare . 
 
1.  Proiect de hotarare privind alegerea presedintelui de sedinta. Initiator : primar. 

Materiale : - referat aprobare primar; 
         - raport de specialitate al secretarului general al comunei; 

           - raportul comisiei pentru administratie publica,juridica,apararea ordinii  si linistii publice ,a drepturilor 
cetatenilor 

2. Proiect de hotarare  privind rectificarea bugetului local. Initiator : primar. - Se scoate de pe ordinea 
de zi. 

Materiale : - referatul de aprobare al primarului comunei ; 
         - raport de specialitate al doamnei Comaneci Anca-contabil; 
         -raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, administrarea 
domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală, protecţia mediului, servicii şi 
comert;  
 

3. Proiect de hotarare aprobarea Programului cultural – artistic „DATINI SI OBICEIURI DE IARNA 
2021” . Initiator : primar. 

Materiale : - referatul de aprobare al primarului comunei ; 
         - raport de specialitate al doamnei Comaneci Anca-contabil; 
         -raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, administrarea 
domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală, protecţia mediului, servicii şi 
comert;  
 

4.Proiect de hotarare privind acordarea mandatului special al reprezentantului legal al unitatii 
administrativ-teritoriale comuna Casin in AGA ADIB Bacau, cu privire la punctele inscrise pe ordinea 
de zi a sedintei AGA ADIB din data de 22.11.2021. Initiator : primar.. 

Materiale : - referatul de aprobare al primarului comunei ; 
                  - raport de specialitate al secretarului general al comunei; 

                         -raportul comisiei pentru administratie publica,juridica,apararea ordinii  si linistii publice ,a 
drepturilor cetatenilo 
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5Proiect de hotarare privind atestarea unui imobil ca facand parte din domeniul privat al comunei 
Casin, judetul Bacau .Initiator : primar. 

Materiale : - referat de aprobare primar; 
         - raport de specialitate al secretarului general al comunei; 

-raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, 
administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală, protecţia mediului, 
servicii şi comert; 

 
6.Proiect de hotarare privind aprobarea vanzarii unei suprafete de teren. Initiator : primar.Se scoate de 
pe ordinea de zi. 

Materiale : - referat de aprobare primar; 
         - raport de specialitate consilier juridic Radu Maria-Daniela; 

-raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, administrarea 
domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală, protecţia mediului, servicii şi 
comert; 
 
Se suplimenteaza ordinea de zi cu urmatoarele puncte : 
 
7. Proiect de hotarare privind stabilirea mandatului reprezentantului legal al UAT Casin in sedinta 
AGA CRAB din 6.12.2021. Initiator : primar. 
8. Proiect de hotarare privind aprobarea cotizatiei anuale ADIS pentru anul 2021. Initiator : primar. 
9. Proiect de hotarare privind aprobarea impozitelor si taxelor locale pe anul 2022. Initiator : primar. 
 

Ordinea de zi se supune aprobarii si aceasta se aproba in unanimitate. 
Doamna Secretar general - asteapta propuneri pentru alegerea presedintelui de sedinta. 
Domnul Soroiu - o propune pe doamna Bancila. Aceasta refuza. 
Domnul Slabu - il propune pe Oproiu Lica-Vasile.Refuza din cauza serviciului si a carantinei, nu 

poate sa-si indeplineasca atributul de presedinte de sedinta. 
Domnul Rosu - il propune pe domnul Geandra Stefan. Se aproba in unanimitate de voturi ca acesta 

sa fie presedinte de sedinta pe 3 luni. 
Dl.primar - prezinta ordinea de zi iar la fiecare proiect de hotarare se prezinta raportul de avizare. 
Sunt puncte care s-au aprobat si in anii trecuti. 
Doamna secretar general anunta consilierii locali ca pentru sedinta din decembrie sa pregateasca 

rapoarte comisiilor de specialitate si rapoartele fiecarui consilier local in parte. 
Domnul primar - invita pe toti consilierii locali sa participe la sarbatoarea nationala din 1 

decembrie. Dupa cum au observat, a postat pe pagina lui ca au inceput lucrarile in Vlasca si refacerea 
malurilor la Stadion si Pochita . Azi se termina primul strat de asfaltat in Larguta, urmeaza al doilea 
strat sa se toarne luni si surpriza pentru locuitorii satului Casin e ca au venit doua firme din Mures 
potrivit solicitarilor facute de cetatenii comunei in primavara anului trecut . aceste 2 firme din 
TirguMures au venit in comuna noastra si deja au tras conducte pe strada Morii si strada Stadionului . 
Saptamana viitoare o firma va lucra pe strada Viilor si pe strada Soarelui iar alta firma face lucrari de 
bransament in Pochita.In Cot Vlasca intrucat au vazut ca s-a adunat asfalt au solicitat o nota 
suplimentara pentru ajustarea pretului. Important este ca s-a aprobat si crede ca se va aproba si 
suplimentarea costurilor. Vor sa faca mai multe traversari . nu a abandonat Curita, e foarte optimist , 
se va face extinderea de gaze si in Curita. 

Se supun la vot proiectele de hotarare de pe ordinea de zi care se aproba cu unanimitate de voturi 
(13 voturi “pentru”).  

Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal.   
 

        Presedinte de sedinta,                                                        Secretar General,    
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            Geandra Stefan                                                    Popescu Monica - Florinela                                                                                                                                                                                                                                                                                                                
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